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KARLÍK POZOR! POPLATKY 
ZA ODPADY

PROSÍME O ÚHRADU NEJDÉLE
do 30. 6. 2024. Letos nezdražujeme!

VÝŠE POPLATKU 800 Kč

Pro platbu převodem 
lze použít QR kód.
Upravte částku, 
kterou chcete uhradit 
a uveďte do poznámky 
k platbě vaše jméno 
a č.p. nebo č.e., 
za které je odpad hrazen.
Za včasnou platbu děkujeme!

vítám vás u letošního prvního vydání Zpra-
vodaje KARLÍK. Jsme v první polovině le-
tošního roku a příroda nás už stihla nalákat 
na léto, kdy vše už několik týdnů krásně 
kvete a do toho nám seslala pár mrazivých 
dnů, které na všech květech „vykonaly své“. 
Myslím, že nejsem daleko od pravdy, když 
řeknu, že na opravdové jaro už se určitě 
všichni těšíme.

Pěkné počasí už mnohé z vás vylákalo 
k práci na zahradě, a proto jistě oceníte naši 
letošní velkou novinku: BIO popelnice do ka-
ždé domácnosti, které jsme v lednu a únoru 
distribuovali všem občanům Karlíka zcela 
ZDARMA. Do nádoby o obsahu 240 litrů se 
toho opravdu hodně vejde a nespornou vý-
hodou popelnice jsou kolečka. Můžete s ní 
tedy v klidu brázdit zahradu a přihazovat 
a plnit, aniž byste nutně potřebovali třeba 
kolečko nebo velký pytel. Vyvážet je budeme 

až do konce měsíce května každý čtvrtek, 
od června pak jednou za 14 dní, viz kalen-
dář vývozu popelnic na zadní straně tohoto 
vydání. Frekvence vývozu se v průběhu roku 
může změnit. Vše záleží na tom, jak hojně bu-
dete možnost třídění a likvidaci BIO odpadu 
nejen ze zahrad, ale i domácností, využívat.

Mimo BIO popelnic jsou ZDARMA obča-
nům k dispozici také popelnice na PLAST, 
NÁPOJOVÉ KARTONY, KOVY (ty se žlutý-
mi uchy) a PAPÍR (s modrými uchy). V rám-
ci úspor a s ohledem na již zavedenou praxi 
v okolních obcích, jsme se rozhodli změnit 
frekvenci u vývozu odpadu směsného (KO-
MUNÁLNÍHO), který je od března nově 
vyvážen jedenkrát za 14 dní. Co považuji 
za důležité je, že dnem vývozu jednotlivých 
popelnic dle komodity je VŽDY ČTVRTEK.

Mnozí z vás se již poučili a nádoby před 
dům umisťují již ve středu. Vývozní čas 

svozové firmy se totiž nedá nikdy dopředu 
specifikovat, tj. popelnice venku již ve stře-
du = záruka úspěchu, že ji firma POBERO 
vyveze. Hodina vývozu se může v rámci 
svozového dne měnit. Zjistíte-li, že odpad 
nebyl svezen ještě v pozdních odpoledních 
hodinách, ponechte nádobu venku. Může se 
stát, že svoz proběhne až ve večerních ho-
dinách, nebo v případě nějaké poruchy až 
následující den.

Ale pozor! Svozová auta jsou již nějakou 
dobu vybavena nejen čtečkami čipů, ale 
také předními a zadními kamerami. Tudíž 
se dá velice snadno zjistit, že D2D nádoba 
byla či nebyla na vývoz připravena. Pokud 
si někdo není jistý, zda má svou popelnici 
očipovanou (týká se jen těch vašich pů-
vodních na směsný odpad, tříděné D2D 
popelnice byly označené čipy automaticky), 
ozvěte se a my vše zkontrolujeme v systému 
a případně ověříme přímo u vás.
� Pokračování�na�str.�3

Petr Váňa byl právem 
oceněn za jeho přínos 
kultuře a umění
Ve čtvrtek 21. 3. 2024 udělovala paní hejt-
manka Petra Pecková, v krásné funkciona-
listické budově kolínského divadla, Ceny 
hejtmanky Středočeského kraje. Oceněny 
byly osobnosti v různých v oblastech a obo-
rech. Mezi nominanty nechyběl v kategorii 
kultura a umění náš vážený a obdivovaný 
karlický občan, mistr ve svém oboru, ak. 
sochař Petr Váňa.

Konkurence byla veliká (nominováno 
bylo v této kategorii 16 osobností) a proto 
jsem velice ráda, že cenu získal právě on. 
Petrovi moc a moc za nás všechny v Karlí-
ku gratuluji a přeji, ať se mu splní jeho velká 
umělecká přání. Závěrem si dovolím i já vy-
slovit své velké přání. Aby se i Karlík mohl 
v brzké době pyšnit jeho uměleckým poči-
nem. To správné místo jistě najdeme.

Vážení spoluobčané, sousedé, Karličáci,
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Co se děje za zdmi
obecního úřadu i mimo něj

Letos se snad dočkáme 
lávek přes potok
Zastupitelstvo obce Karlík schválilo na prv-
ním letošním veřejném zasedání záměr 
vyhlásit otevřenou výzvu na stavbu zce-
la nových lávek přes Karlický potok. Jsou 
zpracovány stavební projekty včetně polož-
kových rozpočtů. Na část celkových nákla-
dů bude použita dotace Středočeského kra-
je na obnovu venkova. Ve výběrovém řízení 
byla zvolena nabídka spol. GEDOST s.r.o. 
za nabídkovou cenu 1.222.196 Kč vč. DPH 
za obě lávky. Hotovo by mohlo být do konce 
letošního roku. 

Obnovíme přečerpávací 
stanici kanalizace
Dalším projektem, který letos budeme reali-
zovat, je obnova přečerpávací stanice kana-
lizace v ulici Pod Kostelem. Na tuto staveb-
ně-technologickou akci jsme již vysoutěžili 
zhotovitele.

Z pěti podaných nabídek byla nejvýhod-
nější nabídka od společnosti Aquaconsult 
s. r. o., a to ve výši 1 015 311 Kč vč. DPH. 
Současně byla na tuto akci podána žádost 
o částečné krytí nákladů prostřednictvím 
dotace ze Středočeského kraje na malé vo-
dohospodářské stavby. Rozhodnutí o při-
dělení či nepřidělení dotačních peněz se 

bohužel dozvíme až v průběhu letošního 
roku. Vzhledem k tomu, že rekonstrukce je 
opravdu potřebná, budeme akci financo-
vat z prostředků alokovaných na speciál-
ním bankovním účtu, který je určen právě 
na obnovu vodohospodářského majetku 
naší obce. Pokud dotaci získáme, prostřed-
ky z dotace se opět vrátí na tento speciální 
účet a budou připraveny na další podobné 
vodohospodářské projekty.

Jsme připraveni 
na obnovu povrchu 
komunikací
Mezi připravené projekty patří také obnova 
povrchu komunikací, na které budeme také 
žádat o dotační podporu. Zatím bohužel 
nebyly vyhlášeny dotační výzvy s jasnými 
pravidly. Ale jak se říká: „Štěstí přeje při-
praveným“. My připraveni jsme!
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Rekonstrukce domu 
č. p. 66 se intenzivně 
vymýšlí a projektuje
Dále intenzivně pracujeme na projektu k re-
konstrukci budovy č. p. 66, kterou obec po-
řídila do majetku v loňském roce. Prozatím 
je dům obsazen nájemníky a výnosy z ná-
jmů nám pomáhají umořovat úvěr, který si 
obec na nákup domu vzala. V plánu je kom-
pletní rekonstrukce, zbudování minimálně 
dvou nájemních bytů, nové prostory pro 
obecní úřad a jeho potřebné zázemí.

Chystáme výběrové 
řízení na provozovatele 
vodních zdrojů 
a vodovodu
Co nás v letošním roce rozhodně nemine, je 
příprava na nové koncesní řízení a výběr pro-
vozovatele vodovodu a vodního zdroje. Stá-
vající smlouva se společností Aquaconstult 
s. r. o. je platná jen do konce letošního roku.

Intenzivně jsme započali přípravu na toto 
koncesní řízení, a to ve spolupráci s obcí 
Lety, která je spolu s námi spoluvlastníkem 
vodního zdroje, přivaděče, vodojemu a hlav-
ního páteřního řadu, který protíná naši obec. 
Věříme, že výsledkem bude kvalitní provo-
zovatel, který bude pro nás a Lety vykonávat 
kvalitní vodohospodářské služby. Stejný 
proces nás v příštím roce čeká s provozová-
ním kanalizace. Ta je ale jen „naše karlická“, 
postup bude tedy o něco jednodušší.

Jak je to s mlýnem 
a nádržkou?
Nadále intenzivně pracujeme na vizualizaci 
a možnostech využití prostoru starého vál-
cového mlýna a na revitalizaci vodní nádrže 

v jeho blízkosti. U nádržky očekáváme roz-
hodnutí Úřadu pro zastupování státu ve věci 
bezúplatného převodu pozemků na naši 
obec. Pokud bude obec pozemky nádržky 

vlastnit, může dále pokračovat v projektu 
na její obnovu a na vhodném funkčním pro-
pojení s prostorem mlýna. Vše se rozhodne 
doufejme v nejbližších měsících. 

Věříme, že si na nový odpadový systém 
rychle zvykneme a při prvním vyhodnocení 
se budeme radovat, jak DOBŘE SI V TŘÍ-
DĚNÍ ODPADU JAKO OBEC VEDEME!

A teď ještě pro přehlednost, jak to s náklady 
na likvidaci odpadu v naší obci skutečně je.

Za likvidaci veškerého odpadu v naší 
obci jsme v roce 2023 zaplatili celkem 
1 118 358 Kč!

V této částce je náklad na likvidaci směs-
ného odpadu, všech komodit separovaného 
odpadu a také nebezpečný a velkoobjemo-
vý odpad svážený dvakrát ročně.

Od společnosti EkoKom jsme získali zpět 
od státu částku 220 059 Kč (tato částka je 
závislá na množství odvezeného tříděné-
ho odpadu, jako je PAPÍR, PLAST, SKLO 
a KOVY z naší obce). Tzn. čím více vytřídí-
me v těchto komoditách, tím více získáme 
zpět na pokrytí celkových nákladů na od-
pad.

Na povinných poplatcích od trvale hláše-
ných občanů a vlastníků nemovitostí jsme 
v roce 2023 získali celkem 421 211 Kč.

Naše obec tedy zaplatila v roce 2023 
z rozpočtu 477 088 Kč.

Tuto nemalou částku bychom například 
mohli investovat do rekonstrukce domu 
č. p. 66, který obec v roce 2023 pořídila, nebo 
do zbudování výstupní autobusové zastávky, 
která je po dlouhá léta zcela nevyhovující. 
Projektů a plánů máme mnoho, ale bez dobré-
ho finančního zázemí je realizovat nelze.

Cenu za likvidaci odpadu v naší obci 
se nám povedlo tři roky po sobě udržet 
na současné hladině. S ohledem na zvyšo-
vání cen  budeme bohužel nuceni v příštím 
roce poplatky za odpad navýšit. O kolik? To 
máme teď my všichni ve svých rukou. NOR-
MÁLNÍ JE TŘÍDIT!

Krásné jaro vám přeje starostka
 Monika Hurtová

Pokračování�ze�str.�1

Vážení spoluobčané, sousedé, Karličáci
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Jako vždy nechybělo občerstvení, dobrá ná-
lada a skvělý školitel Lukáš, který prokázal 
porozumění a předal seniorům drahocenné 
zkušenosti z oblasti digitálního vzdělávání. 

Cílem této akce bylo přispět ke zlepšení me-
zigeneračního spojení a ulehčení chápání 
světa chytrých telefonů.

Vše proběhlo v rámci programu Digitální 
odysea, a to pod záštitou spolku Moudrá 
sovička, která má za cíl zábavnou formou 
seminářů naučit účastníky správně a bez-
pečně ovládat chytrý telefon, což se nám dle 
hodnocení účastníků snad i podařilo. Díky 
Nadaci Vodafone jsme mohli toto školení 
poskytnou seniorům úplně zdarma. Záro-
veň byly k dispozici materiály pro samostu-
dium či oživení znalostí již získaných, které 
si účastníci mohli odnést domů. 

Vzhledem k tomu, že spokojenost byla ve-
liká, již nyní uvažujeme o další spolupráci 
na téma ostatních chytrých nástrojů nebo 
opakování semináře původního pro další zá-
jemce či jako procvičení zájemců minulých. 

Potěšil nás zájem o toto důležité téma 
a jsme rádi, že oceňujete i tuto možnost sejít 
se, pohovořit si a více se seznámit. 

Na dalších seminářích již pracujeme a ur-
čitě se máte na co těšit.

 Vaše místostarostka Andrea Vodenková

V únoru si naši senioři prošli prvním školením v rámci ovládání 
chytrých telefonů. Nejen že jsme naplnili maximální možnou 
kapacitu účastníků, ale zároveň jsme si to pořádně užili.

Školení o chytrých 
telefonech seniory bavilo

Parkování v ulicích začíná být velký problém

Parkoviště pod kostelem bude nutné časově omezit 

Důrazně apeluji na všechny vlastníky vozi-
del, kteří parkují v ulicích naší obce. Dbejte 
na to, aby vaše zaparkované vozidlo nebrá-
nilo výhledu, bezpečnému průjezdu, nestá-
lo v blízkosti křižovatky, v krajním případě 
neznemožnilo průjezd vozu hasičů nebo 
popelářů. 

Množství aut i v naší obci v poslední době 
obrovsky vzrostlo. Každá bytová jednot-
ka by měla mít své vlastní parkování pro 

minimálně jeden až dva vozy na pozemku 
u stavby. Ale je bohužel mnoho těch, kteří 
prostor uvnitř zahrady mají, ale z nějakého 
důvodu ho nevyužívají. V době, kdy lze po-
měrně snadno zajistit ovládaní vjezdových 
vrat automaticky, popravně nechápu, proč 
něco tak triviálního a cenově dostupného 
už většina z vlastníků domů tady v Karlíku 
nemá. Zamyslete se prosím nad možností 
to změnit. Berte ohled i na vaše okolí. Kaž-

dý má občas nějakou návštěvu, která dorazí 
vozem a mohla by zaparkovat na místech pro 
příležitostné stání. Ta jsou ale bohužel obsa-
zena právě těmi vozy, které by jinak mohli 
parkovat uvnitř pozemků. Připomínám fakt, 
že zpevněná parkovací stání v našich ulicích 
jsou brána vždy jako dočasná, a nikoliv jako 
permanentní. Pokud se situace urychleně 
nezmění, budeme nuceni parkování v ulicích 
řešit a vyhradit pro ně jen určitá místa.

Parkoviště pod kostelem je v poslední době 
hojně využíváno k permanentnímu odsta-
vení vozidel nebo ke stání aut turistů, kteří 
od kostela vyráží na pěší túry po okolí hlav-
ně v době víkendů a svátků. Problém je, že 
parkoviště má primárně sloužit ke krátko-

dobému stání návštěvníků hřbitova a kos-
tela. Množí se nám tak stížnosti, že před 
hřbitovem se o víkendech a svátcích nedá 
zaparkovat a ti, co jedou z daleka svůj vůz 
odstaví na přilehlé zeleni, kterou tak fatálně 
ničí. 

Komplikovanou situaci budeme nejspíš 
nuceni vyřešit stejně jako některé obce 
v okolí tak, že parkování bude dovoleno 
pouze na omezenou dobu a dodržování to-
hoto nařízení bude kontrolováno.

 Vaše starostka Monika Hurtová
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Vlastníkem této krásné lokality je prastarý 
Rytířský řád křižovníků s červenou hvěz-
dou, který historie velice úzce pojí nejen 
s lokalitou Karlíka, ale hlavně s Dobřichovi-
cemi. Jejich znak najdete na mnohých míst-
ních historických památkách nebo třeba 
i na kamenných patnících uprostřed lesa, 
kde bylo kdysi značeno jejich panství.

Co tu žije a roste, je opravdu vzácné
Území je nalezištěm řady vzácných rostlin-
ných i živočišných druhů, o nichž se více 
dozvíte na informačních tabulích, jež lemují 
turistické trasy, vedoucí na Krásnou stráň. 
Asi nejvýznamnější a také kriticky ohrože-
nou faunou této lokality je ještěrka zelená.

Teď něco málo z historie
Říká se, že již od dob Karla IV. bylo území 
Krásné stráně hojně využíváno k pěstování 
vinné révy a přilehlé Dobřichovice, spra-
vované už tehdy řádem Křižovníků, vinice 
obhospodařovaly. Pěstování této, pro naši 
zemi typické plodiny s následným kvalitním 
využitím přerušily probíhající husitské války. 
Až v 16. století byly vinice obnoveny a znovu 
se na nich pěstovala vinná réva pod patrona-
cí samotného velmistra řádu a arcibiskupa 
pražského Antonína Bruse z Mohelnice. Bylo 
zde tehdy vysázeno na deset tisíc sazenic 
a zbudovány byly také vinné sklepy a terasy. 
I dnes, když se na kopec pod Krásnou strání 
podívám, představuji si tu velkou podívanou, 
jaká to tehdy musela být. Postupem času se 
kvůli válkám vinice vždy na čas opět vzmoh-
la a pak byla zničena. Definitivní konec „kar-
licko-dobřichovické“ vinice znamenal až rok 
1841, kdy ji nechal farář Kalaš úplně zrušit.

Co nahradilo vinnou révu?
Místo vinice se začal svah postupně zales-
ňovat borovými lesy a ve spodní části zaby-
dlovat. K tomu zde byly hojně vysazovány 
ovocné stromy. Dnes již víme, že borovicové 
výsadby nebyla z hlediska dnešní podoby 
příliš šťastnou volbou. Nyní se lesům v této 
podobě příliš nedaří. borovicové výsadby 
vysychá a postupně je nahrazována spon-
tánně lesy smíšenými, resp. listnatými. Těm 
se doufejme bude v naší lokalitě lépe dařit.

A co z Krásné stráně za dobré 
viditelnosti spatříme?
Po vystoupání na úpatí Krásné stráně nás 
příroda odmění překrásným výhledem 
na údolí řeky Berounky. Uvidíme zleva část 
Černošic-Mokropes, nad nimi v kopci Vše-
nory, nad řekou a podél řeky rozložité Do-
břichovice a při pohledu napravo pak ještě 
Lety a za nimi Řevnice.

A vpravo přímo pod kopcem jakoby v zá-
krytu náš malebný Karlík s dominantou 
kostela svatého Martina a Prokopa a s ma-
lým hřbitovem kolem dokola. Tento pohled 
se mi asi nikdy neomrzí a jednou budu moc 
smutná, že už třeba kvůli zdraví nebudu 
moci ten pohled znovu zažít. Ale to snad 
bude ještě za dlouhou dobu.

U dalších výhledů a výletů se na vás těší
 starostka Monika Hurtová

Asi nejkouzelnějším místem pro výlety a výhledy z naší malebné 
obce je KRÁSNÁ STRÁŇ. Nachází se v nadmořské výšce 215 
až 347 metrů nad mořem asi tak na půl cesty mezi Karlíkem 
a Vonoklasy a je od roku 2003 vyhlášena Přírodní památkou. Její 
ochranu a správu zajišťuje CHKO Český kras.

Krásná stráň a kde ji hledat
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Na masopustu jsme měli nový 
karlický klobouk!

Příprava je vždy časově náročná 
a bez podpory těch nejbližších to 
prostě nejde
Věděli jste například, že kapela Třehusk má 
termíny na okolní masopusty rezervované 
na rok dopředu? Tím bylo třeba začít. Ter-
mín byl domluven a Andrea věděla, že má 
chvilku prostor se nadechnout a věnovat 
se také své práci, protože stejně jako já je 
na obci v neuvolněné funkci, tzn. že svůj 
čas musí rozdělit mezi podnikání, povin-
nosti na obci a v těch zbývajících chvilkách 
se postarat o rodinu. Která, stejně jako ta 
moje, většinu času „brblá“, že v příštích vol-
bách už nás rozhodně volit nebude. Ale my-
slím, že je to stejně jenom na oko. A ty naše 

„drahé polovičky“ nás obě v našem veřejně 
prospěšném konání podporují a pomáhají 
nám, jak to jenom jde! Takže pánové, moc 
a moc děkujeme a doufáme, že jste na nás 
náležitě hrdí?!

Kočár, masky a další
Některé masky nám jako v loňském roce 
zapůjčila paní Petra Flasarová z letovské 
Obecní knihovny. V jejím fundusu najde-
te třeba medvěda, smrťáka, mnicha, selku 
s husou, Masopusta a mnohé další pro ma-
sopust tradiční a nezbytné masky.

Pro kapelu Třehusk byl zajištěn povoz 
s koňmi, aby se nám kapela moc neunavila 
a vydržela vyhrávat až do konce. Netušili 

jsme ovšem, že povoz bude rychlejší než 
vítr. Neustále nám ujížděl od konvoje ma-
sek, a tím narušoval plynulost provozu. To 
je rozhodně podnět pro příští již třetí ročník. 
Je třeba zajistit pěší obsluhu k vozu, která 
bude sloužit jako brzda.

Novinka letošního ročníku
Úplnou novinkou na letošním karlickém 
masopustu byl na zakázku vyrobený kar-
lický masopustní klobouk. Vyrobila nám jej 
paní Ivana Ždimerová, která se zabývá tvor-
bou historických kostýmů a tento speciální 
klobouk nám sama navrhla. Důležité bylo 
zachytit na něm Karlík jako vesničku v ústí 
údolí, mezi dvěma vysokými lesnatými 

Druhý masopust lepší než ten první? Já myslím, že ANO! 
Když jsme se při historicky prvním karlickém masopustu 
v loňském roce s místostarostkou Andreou Vodenkovou 
loučily, řekly jsme si, že ten druhý ročník musíme zase 
o něco vylepšit. Laťka byla proklatě vysoko a nebylo 
jednoduché ji zase o něco zvednout. Celou organizaci si 
vzala na svá bedra právě Andrea, které bych tímto moc 
a moc poděkovala.
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kopci, protékající potok, znak naší obce 
a nesměl chybět ani symbol, hrádek Karlík, 
kterému nejspíš jako obec vděčíme za svůj 
název.

A jak to dopadlo? Nad očekávání dobře. 
Klobouk zachycuje vše, co bylo v zadání, 
a je opravdu překrásný. A co paní Ždimero-
vá plánuje pro Karlík dál? Nechte se překva-
pit! Možná už na příštím masopustu bude 
zase připravená nějaká speciální novinka. 

Kdo přišel včas, ochutnal i koblihy
Ani letos se oslavy neobešly bez tradičních 
koblih a dalšího výborného občerstvení, 
které přinesly karlické hospodyňky na při-
lepšenou. V krámku U Vendulky se pekly 
tradiční klobásy, svařené víno a jiné alko či 
nealko nápoje bylo možné zakoupit po ce-
lou dobu akce. Vendulka Bahulová pro nás 
nachystala, stejně jako vloni, zabijačkové 
dobroty. Dostalo se snad na každého. Jen 
koblihy mojí mamky (Olinky Velebilové) 
zmizeli jako tradičně nejrychleji.

Zastávek bylo několik
Průvod vyrazil od obecního úřadu ulicí 
U Potoka a první zastávka byla u manželů 
Žurkových. Proběhl zde první tanec s med-
vědem a představení některé z hlavních 
masopustních masek. Společně jsme pak 
vyrazili k další zastávce, a to pod kostelem, 
kde se opět tančilo a zpívalo. Průvod za pří-
tomnosti Městské policie Řevnice pokračo-
val po hlavní ulici Karlické směrem k Třeš-
ňovce. Po celou dobu se povídalo, jedlo, 
pilo, zpívalo a tančilo.

Jaká z masek vyhrála hlavní cenu?
Bezkonkurenčně nejlepší maskou letošní-
ho druhého ročníku karlického masopus-
tu byla „Bába s nůší“ Honzy Smělého. 
Bylo vidět, že si s přípravou dal opravdu 
hodně práce, navíc se maska určitě kvůli 
velikosti dost „pronesla“. První místo mu 
tedy právem náleží, a to ve všech ohle-
dech a směrech. Co bude příští rok, to ov-
šem nevíme.

A jak to všechno dopadlo?
Průvod zakončil svou pouť opět u obec-
ního úřadu, kde se dojedlo a dopilo vše, 
co se dalo, a pak jsme se v poklidu rozešli 
do svých domovů s pocitem, že letos to bylo 
zase o něco lepší než vloni. Protože jen ma-
sek se sešlo opravdu velké množství a ti, co 
přišli „v civilu“, si jistě řekli, že na další roč-
ník už musí něco vymyslet…

Závěrem poděkování
Děkuji všem, kteří se na této akci podíleli, 
pomáhali nebo se třeba jen přišli pobavit. 
Bylo to s vámi všemi moc a moc fajn a už 
teď se strašně těším na třetí ročník. Kapela 
je objednaná, termín domluvený, tak tedy 
na viděnou v příštím roce!

 Vaše „selka s husou“ a kárkou plnou dobrot
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i n t e r n e t n a o p t i c e . c z
Připoj se k optice v klidu.
Termíny, rady, tipy a info o optickém internetu v Poberouní

OPTICKÝ INTERNET
UŽ KLEPE NA DVEŘE

PŘIPOJÍME VÁS

www.dobnet.cz
 Volejte: 277 001 111

Tříkrálová sbírka 2024
I v letošním roce nás v prvním lednovém 
týdnu potěšili svou přítomností koledníci 
Tříkrálové sbírky. Celkem se u nás v Kar-
líku do kasiček vybralo 13 294 Kč. Z vybra-
ných prostředků bude mimo jiné uhrazena 
škola v přírodě našim dvěma malým obča-
nům navštěvujícím ZŠ Dobřichovice a ještě 
něco málo, co zbyde, pomůže jiné rodině 
v nouzi.

Všem, kteří letos přispěli, velice děkuje-
me. Spolu s Arcidiecézní charitou Řevnice 
se snažíme pomáhat tam, kde je to oprav-
du nutné. Pokud chcete finančně pomoci 
i mimo tuto sbírku a cíleně, obraťte se pro-
sím na obecní úřad nebo přímo na mne 
na mail monika.hurtova@obeckarlik.cz 

Rádi vaši pomoc nasměrujeme tam, kde 
je jí třeba. Děkujeme, že pomáháte!

PAPÍR

BIO

PLAST

HARMONOGRAM SVOZU ODPADU D2D POPELNIC 
Z DOMÁCNOSTÍ V OBDOBÍ 6 – 8/ 2024
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Srpen
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Pozor! V nejbližších dnech dojde ke zrušení kontejnerového stání na tříděný odpad v ulici Pod Kostelem 
(křižovatka před mostem). Kontejnery budou přesunuty do ulice V Horkách a K Třešňovce!

SMĚS

Kelímek na léto 
Udělejte si radost a kupte si kelímek s mo-
tivem letního nebo jarního Karlíka. K za-
koupení jsou za symbolickou cenu 50 Kč na 
Obecním úřadě v Karlíku. 

NOVINKA


